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 اعتراض پرسپولیس 
به عذرخواهی رنگی تاج

اعضای هیات مدیره باشگاه پرســپولیس به عذرخواهی 
رئیس فدراسیون فوتبال از باشگاه استقلال اعتراض کردند. 
در نشســت هیات مدیره این باشــگاه در ارتباط با فرایند 
انتقال سهام و ثبت آن که از دغدغه های باشگاه، هواداران و 
سهامداران بود گزارش کاملی ارائه شد که مورد تقدیر قرار 
گرفت. استماع گزارش درباره مسائل حقوقی و تصمیم گیری 
درباره پرونده های مفتوح نیز از موضوعات طرح شــده در 
جلسه بود و هیات مدیره، با توجه به اعلام نظرهای صورت 
گرفته از ســوی وزارت ورزش و جوانان، فدراسیون فوتبال 
و ســازمان لیگ، مراتب تشــکر خود از معاونت پیشین و 
کنونی حقوقی باشگاه را اعلام کرد.گزارش کمیته اقتصادی 
و عقد قرارداد با اسپانســرها از دیگر موارد مورد بحث بود. 
تشکیل تیم بانوان پرسپولیس و استماع گزارش محسن 
خلیلی، مدیر آکادمی فوتبال باشگاه و اقدامات و تحولاتی 
که در آکادمی اتفاق افتاده و در شُرف انجام است نیز بخش  
دیگری از جلسه را به خود اختصاص داد. اعضا همچنین 
از تلاش های خلیلی تقدیر و تشــکر کردنــد و در ارتباط 
با توســعه فعالیت های آکادمی تصمیم هایی اخذ و ابلاغ 
شــد.رضا درویش همچنین درباره روند نقل و انتقالات و 
اتفاقات در شرف وقوع گزارشی را به هیات مدیره ارائه کرد. 
محمد دلبری، عضو هیات مدیره پرسپولیس در این ارتباط 
به سایت باشگاه پرسپولیس گفت: »دغدغه های هواداران 
عزیز کاملا قابل درک و در بســیاری موارد به جا اســت و 
اتفاقا باید از این حساسیت هواداران تشکر کنیم. مدیرعامل 
باشگاه گزارش خوبی درباره اقدامات در حال انجام ارائه داد 
و در روزهای پیش رو حتما اتفاقات خوبی روی خواهد داد 
که هواداران را از نگرانی خارج خواهد کرد.«اعضا با توجه به 
مجموع اتفاقات فصل گذشته و اشتباهات داوری در طول 
فصل از جمله در دربی به زیان پرسپولیس، نسبت به اظهار 
نظر ریاست فدراسیون فوتبال در ارتباط با رقابت های فصل 

گذشته لیگ، اعتراض کردند.

احضار سهرابیان به دلیل تتوی زننده
مدافع تیم اســتقلال پس از احضار بــه کمیته اخلاق 
فدراسیون فوتبال به کمیته انضباطی باشگاه نیز فراخوانده 
شــد. ، باشگاه استقلال آرمین ســهرابیان را به کمیته 
انضباطی این باشگاه احضار کرد و او باید به زودی در این 
کمیته حضور یابد. علت این موضوع تتوی زشتی است که 
او روی پایش دارد و در بازی با شمس آذر آن را به نمایش 
گذاشــت. پیش از این کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال، 

سهرابیان را احضار کرده بود.

حضور نمایندگان AFC در اصفهان
تیــم ملی فوتبال ایران در اولیــن دیدار خود در مرحله 
پایانی مقدماتی جام جهانی ۲۰۲۶ باید روز ۱۵ شهریور 
در ورزشگاه فولادشــهر اصفهان از تیم ملی قرقیزستان 
میزبانی کند.پیش از این قرار بود این بازی در ورزشــگاه 
نقش جهان برگزار شــود که به دلیل کیفیت بد زمین 
چمن این ورزشــگاه مســئولان فدراســیون فوتبال با 
همکاری باشگاه ذوب آهن تصمیم به برگزاری این بازی 
در فولادشــهر گرفتند.در همین خصــوص نمایندگان 
کنفدراسیون فوتبال آسیا AFC طی روزهای گذشته 
به اصفهان ســفر کرده اند و از آخرین روند بازسازی این 
ورزشــگاه بازدید خواهند کرد تا نظــر نهایی خود را در 
خصوص میزبانی برای دیدار ایران و قرقیزســتان اعلام 
کنند.این بازی با قضاوت »یوســوکه آراکی« و از ساعت 

۱۹:۳۰ برگزار خواهد شد.

بازسازی چمن نقش جهان در دستور کار
پس از انجام دیدار تیم های فوتبال سپاهان ایران و شباب 
الاهلی امارات در مرحله پلی آف لیگ نخبگان آســیا در 
ورزشــگاه نقش جهان اصفهان، کیفیت بد زمین چمن 
این ورزشــگاه مورد انتقاد قرار گرفــت و حتی صدای 
اعضای هر دو تیم نیز در آمد.مدیران باشــگاه سپاهان 
قصد داشــتند روند تعویض چمن این ورزشگاه را پیش 
از شــروع اولین دیدار فصل جدید لیگ برتر آغاز کنند 
که به دلیل برگزاری دیدار تیم های ملی فوتبال ایران و 
قرقیزســتان در ورزشگاه فولادشهر اصفهان از انجام این 
کار منصرف شدند و ســپاهان در هفته اول از چادرملو 
در همین ورزشگاه میزبانی کرد.همچنین قرار است دیدار 
هفته سوم سپاهان و شمس آذر نیز در همین ورزشگاه 
برگزار شود و پس از انجام این بازی و با توجه به تعطیلی 
مسابقات لیگ برتر به دلیل انجام دیدارهای تیم ملی در 
مقدماتی جام جهانــی ۲۰۲۶، روند تعویض چمن این 
ورزشگاه آغاز شود.سپاهانی ها قصد دارند دیدارهای خود 
را تا زمانی که این ورزشگاه آماده برگزاری مسابقات شود 
را در ورزشگاه فولادشهر برگزار کنند البته چند ورزشگاه 
در خارج از استان اصفهان نیز مدنظر مدیران این باشگاه 
قرار دارد اما به احتمال زیاد دیدارهای خانگی سپاهان در 

فصل بیست و چهارم در فولادشهر برگزار می شود.

بازگشت محمدی به تمرینات تیم ملی فوتسال
دروازه بان تیم ملی فوتسال ایران که از تیم ملی خداحافظی 
کرده بود، پس از چراغ سبز شمسایی به تمرینات بازگشت 
. باقر محمدی دروازه بان تیم ملی فوتســال ایران پس از 
دیدار تیمش مقابل مس ســونگون در اقدامی عجیب از 
تیم ملی خداحافظی کرده بود، پس از چراغ سبز وحید 
شمسایی سرمربی حال حاضر فوتسال ایران در نشست 
خبری روز گذشته به تیم ملی بازگشت.او ابتدا در لیست 
دعوت شدگان به اردوی تیم ملی فوتسال حضور نداشت و 
پس از عذرخواهی از کادر فنی در تمرین تیم ملی فوتسال 
حاضر شد تا برای جام جهانی ۲۰۲۴ آماده باشد. همچنین 
محمد شجری از اردوی تیم ملی خارج شده و به مداوای 
مصدومیت خود می پردازد. محمدرضا ســنگ سفیدی، 
دیگر مصدوم ایران نیز تمرینات سبک را کنار ملی پوشان 
انجام می دهد.شاگردان شمسایی در جام جهانی ۲۰۲۴ 
ازبکستان که از روز ۲۴ شهریور آغاز می شود، با تیم های 

ملی فرانسه، ونزوئلا و گواتمالا همگروه هستند.

مستطیل سبز

 واکنش فدراسیون تنیس 
به حضور یک هنرمند در این ورزش

دبیر کل فدراسیون تنیس گفت: این فدراسیون نگاه برابری 
به همه رشــته های تحت پوشش دارد و هدف ما رشد و 
ارتقای تنیس ایران در همه بخش هاست. شاهرخ کشاورز 
با اشــاره به فعالیت های صورت گرفته در تنیس ساحلی 
اظهار داشت: یکی از رشته هایی که با استقبال بسیار خوب 
در مدت زمان کوتاهی مواجه شده، رشته تنیس ساحلی 
است که فعالیت های خوبی را در این بخش شاهد هستیم.

وی ادامه داد: در این رشــته چهره های مطرحی حضور 
دارنــد که یکی از آنها، میلاد کی مرام از هنرمندان خوب 
کشورمان است که سال هاست در این رشته فعالیت دارد. 
به واسطه همین حضور و فعالیت هایی که صورت گرفت، 
مسئولیت کمیته ساحلی به وی سپرده شد و امیدواریم 
این رشته بیش از پیش موفق شود.کشاورز تصریح کرد: 
با حضور وی و اقداماتی که صورت گرفت شاهد اتفاقات 
خوبی بودیم، از جمله اینکه اولین زمین تمرین و مسابقه 
تنیس ساحلی بانوان در پلاژ ساحلی بانوان کیش احداث 
شد، همچنین لیگ تنیس ساحلی بانوان را برای اولین بار 
برگزار کردیم، ۲ زمین اختصاصی تنیس ســاحلی نیز با 
استاندارهای جهانی برای برگزاری تور جهانی در جزیره 
کیش احداث شــد و برگزاری تور جهانی تنیس ساحلی 
)BT۱۰( برای اولین بار با حضور تیم های آقایان و بانوان 
در این جزیره، از جمله فعالیت هایی اســت که در همین 
مدت محقق شــده اســت.دبیر فدراسیون تنیس خاطر 
نشان کرد: برگزاری اولین دوره مربیگری تنیس ساحلی 
در آسیا به میزبانی ایران، برگزاری تورنمنت جایزه بزرگ 
تنیس ساحلی با کمک بخش خصوصی در جزیره کیش 
و برگزاری مستمر و هفتگی تنیس ساحلی آقایان و بانوان 
)آدینــه( در این جزیره از دیگر اقدامات صورت گرفته در 
چند وقت اخیر است که نشــان از توانمندی و ظرفیت 
بالا در این کمیته دارد.وی تصریح کرد: با فعالیت کمیته 
جدید ۵۰ نفر در بخش آقایان و ۴۳ بانوی ورزشکار موفق 
به کســب رنکینگ جهانی شده و این فرصت و امکان را 
دارند تا در مسابقات مختلف به میدان بروند. همچنین در 
این دوره از رقابت های لیگ تنیس ساحلی، تیم جزیره که 
میلاد کی مرام را به عنوان کاپیتان و بازیکن در ترکیب 
خود داشت به عنوان قهرمانی دست یافت و در کل روند 
فعالیت ها به شکلی است که باید به آینده روشن تنیس 

ساحلی بیش از پیش امیدوار بود.

اعلام مدت قرارداد سرمربی یونان 
بسکتبال

به گفته دبیر فدراسیون بسکتبال، قرارداد سرمربی یونانی 
تیم ملی به گونه ای منعقد شده که وی تحت هر شرایطی 
تا پایان دوره ریاست جواد داوری با این فدراسیون همکاری 
خواهد داشت.محسن معزی فر درگفت و گو با خبرنگارمهر 
در مورد وضعیت قرارداد »سوتیریس مانولوپولوس« سرمربی 
یونانی تیم ملی گفت: قرارداد این مربی منعقد شده است. 
زمان قرارداد تا پایان دوره ریاست جواد داوری در فدراسیون 
بسکتبال است.وی ادامه داد: دوره ریاست جواد داوری در 
فدراسیون بسکتبال اسفند سال ۱۴۰۴ به پایان می رسد. 
قرارداد این مربی یونانی هم به گونه ای منعقد شده که او 
تا پایان این دوره با فدراسیون بسکتبال و تیم ملی همکاری 
داشته باشد. در واقع قرارداد ۱۸ ماهه منعقد شده است.دبیر 
فدراسیون بسکتبال در پاسخ به این پرسش که »در قرارداد 
تبصره ای لحاظ نشده که مبنی بر اینکه در این مدت عاملی 
منجر به فســخ قرارداد شود؟«، گفت: اینگونه توافق شده 
اســت که تا پایان دوره ریاست جواد داوری، »سوتیریس 
مانولوپولوس« هم به عنوان سرمربی تیم ملی با فدراسیون 
همکاری داشته باشد. بنابراین تا آن زمان، با هر شرایطی 

این مربی کنار تیم خواهد بود.

ذره بین

همدلــی|  گــروه ورزش: پرســپولیس و 
تراکتورسازی در شرایطی روز پنج شنبه هفته 
جاری برابر هم صف آرایی می کنند که  انتقال 
حاشیه برانگیز علیرضا بیرانوند به تیم تبریزی بار 
دیگر موضوع شکایت پرسپولیس از این بازیکن 

را به صدر اخبار ورزش کشور کشاند.
جمشــید نورشــرق، رئیس کمیتــه وضعیت 
بازیکنان در ارتباط با دعوی باشگاه پرسپولیس 
به طرفیت علیرضا بیرانوند و باشــگاه تراکتور 
اظهار داشــت: با عنایت به مستندات مالی ارائه 
شده از ســوی باشگاه پرسپولیس و درخواست 
وکیــل بازیکن مبنی بــر ارجــاع موضوع به 
کارشناسی و همچنین نظر به اختلاف طرفین 
در محاسبات ناظر بر تشخیص و تعیین مطالبات 
بازیکن و مستنداتی که در این ارتباط ارائه کرده 
اند و ضرورت رســیدگی تخصصــی موضوع و 
بررسی مستندات، قرار ارجاع امر به کارشناسی 

صادر شد.
وی افزود:در این پرونده اســاس موضوع در 
تشخیص موجه بودن یا نبودن فسخ قرارداد 
باشگاه پرســپولیس از سوی بیرانوند، بر این 
موضوع استوار اســت که آیا مطالباتی برای 
ایشان متصور است یا خیر؟ این موضوع امری 
تخصصی اســت و به لحاظ اختلاف اساسی 
طرفین در این ارتباط و تفاوت اطلاعات ارائه 
شده از سوی آنان، اتخاذ تصمیم از سوی این 
کمیتــه منوط به ابراز نظر کارشــناس مالی 
خواهد بود.رئیــس کمیته وضعیت بازیکنان 
اظهار داشت: کارشــناس منتخب با بررسی 
مدارک ارائه شده در پرونده و همچنین توجه 
به تمامــی اطلاعات و مدارکــی که طرفین 
ارائه آنها را لازم و ضروری میدانند و تطبیق 
پرداختیهای باشــگاه با مطالبــات ادعایی و 
تفکیک پرداخت های قراردادی و پاداش های 
خــارج از قــرارداد در هــر یــک از فصول 
مسابقاتی، نســبت به ارائه نظریه کارشناسی 

اقدام خواهد کرد.
دکتر نورشــرق اظهار داشت: در فاصله آخرین 
لایحه ارائه شده از سوی باشگاه  تا روز یکشنبه 

که کمیته وضعیت بازیکنان تصمیم به ارجاع به 
کارشناسی گرفت، جلسات متعددی بین اعضا 
این کمیته تشکیل و در نهایت تصمیم گرفتیم 
که با توجه به اختلاف طرفین در باب مســائل 
مالی و اعداد و ارقام مطرح در پرونده و به لحاظ 
ضرورت تفکیک پرداختی های انجام شده بابت 
حقوق از پاداشهای قراردادی، نظریه تخصصی 

کارشناس مالی را اخذ کنیم.
نگرانی هیات مدیره پرسپولیس

 در این خصوص هیات مدیره باشگاه پرسپولیس 
اعلام کرد که با عنایت به گزارش ها درباره اعلام 
رأی پرونده علیرضا بیرانوند به سود پرسپولیس 
و جلوگیری از اعلام رســمی آن ابراز نگرانی و 
اعتراض کردند و از مدیرعامل و معاونت حقوقی 
خواسته شد در راستای حفظ حقوق هواداران 
و ســهامداران، پیگیری ویــژه در این ارتباط و 

دخالت های غیرورزشی داشته باشند.

رد ادعای دخالت غیر ورزشی در پرونده
کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال در این اطلاعیه  
ضمــن رد هرگونه دخالت ارکان فدراســیون 
و همچنین اشــخاصی خارج از فدراسیون در 
تصمیمات قضایی، اعلام داشت با هرگونه نقض 
کدهای اخلاقی طبق قانون با قاطعیت برخورد 

خواهد شد.
ایــن کمیته هچنین اعلام کــرد که در اجرای 
مصوبات شــورای محترم امنیت کشــور و در 
راستای پیشــگیری از هرنوع بداخلاقی که به 
حیثیت فوتبال لطمــه وارد می کند، با دعوت 
از مدیران دو باشــگاه تراکتور و پرسپولیس بر 
ضرورت برگزاری مسابقه آتی دو تیم در فضایی 

همراه با آرامش تاکید دارد.
دیدار تیم های تراکتور و پرسپولیس در چارچوب 
هفته دوم لیگ برتر فوتبال روز پنجشــنبه در 

ورزشگاه یادگار امام شهر تبریز برگزار می شود.

با این حال رای پرونده علیرضا بیرانوند دروازه بان 
فعلی تراکتور و ســابق پرسپولیس اعلام نشده 
است. این دروازه بان در نقل و انتقالات تابستانی 
با فسخ قرارداد یک طرفه، از پرسپولیس جدا و 

به تراکتور پیوست.
مالک باشگاه تراکتور سازی: من طرف شما 

هستم نه مقامات سیاسی
محمدرضا زنــوزی در واکنش به شــائبه های 
مطرح شــده در خصوص اعمال نفوذ و دخالت 
برخی مقامات دولتی و استانی در پرونده علیرضا 
بیرانوند، اظهار داشــت: اول اینکه همچنان بر 
گفته های قبلی خــود تأکید دارم و به صراحت 
اعــلام می کنم که طرف حســاب آقایان من و 
تراکتور هستیم، افراد و شخصیت های دیگر را 
وارد این موضوع نکنید، ایــن عزیزان کارهای 

مهم تری دارند.
مالک باشــگاه تراکتور با بیان اینکه دولت و در 
رأس آن دکتر پزشــکیان پیگیر امورات کلان 
کشور هستند، افزود: حریف شما من هستم و 
برای این موضوعات کوچک پای رئیس جمهور، 
امــام جمعه و معاون پارلمانی دولت را وســط 
نکشید، مسؤولان فوق به دنبال برنامه ریزی برای 
تحقق اهداف کلان و ملی هســتند و مسائلی 
مانند پرونده بیرانوند اساساً دغدغه این عزیزان 
نیست، شاید هم وساطت افرادی از دولت های 
وقت، در آبروریزی های بین المللی دوستان باعث 
ایجاد چنین شائبه هایی شده و تصور دارند که ما 
هم برای حل مشکلات راه آنان را خواهیم رفت. 
بهتر اســت آقایان به جای فرافکنی و جوسازی، 

شفاف و علنی پاسخ ابهامات را بدهند.
زنوزی در پایان خاطرنشان کرد: حاشیه سازی 
برای تراکتور عادت دیرینه بعضی رســانه های 
رنگی است که ظاهراً در سوراخ های فدراسیون 
هم نفوذ دارند و در آستانه بازی با دو تیم خاص، 
شــدت این امر بیشتر می شود. فقط امیدواریم 
که متولیان امر تحت تأثیر این جوسازی ها قرار 
نگیرند و بر مدار عدالت و قانون حرکت کنند که 
در غیر این صورت، گردابی شــکل می گیرد که 

همه آنان را دامن گیر خواهد کرد.

در آستانه دیدار تراکتورسازی- پرسپولیس انجام شد؛ 

ارجاع پرونده شکایت از بیرانوند به کارشناس مالی

همدلی| کاپیتان تیم ملی فوتبال ایران با اعلام 
اینکه نمی تواند برچسب نسل طلایی را به تیم 
فعلی ایران بدهد افزود می خواهد در بالاترین 

سطح بازی کند.
فاینورد قــرارداد علیرضا جهانبخش را تمدید 
نکرده است تا او بازیکن آزاد شود و اکنون باید 
تیم جدیــدش را انتخاب کند. جهانبخش که 
چندین پیشــنهاد از ترکیه و یونان را رد کرده 
اســت می خواهد همچنان در بالاترین سطح 

اروپا بازی کند.
با   »numero-diez »گفت وگــوی ســایت

کاپیتان تیم ملی ایران را می خوانید:
• چرا همکاری با فاینورد به پایان رسید؟

صادقانه بگویم، من سال گذشته پس از کسب 
عنوان قهرمانی آماده بودم که باشگاه را ترک 
کنم. با این حال پس از سال ها حضور در هلند 
موفق شــدم در لیگ قهرمانان بــازی کنم و 
خانواده ام خوشحال بودند اما پس از آن آقای 
اســلوت به لیورپول رفت و تلاش زیادی برای 
تغییر تیم صورت گرفته است؛ بنابراین تصمیم 
گرفتم تیم را ترک کنم و ماجراجویی جدیدم 
را آغاز کنم. گفت وگوی خوبی با باشگاه داشتم 
و وقتــی صحبت کردیــم، فهمیدیم که رفتن 
بهترین گزینه ممکن است. می خواستم فصل 
را به بهترین شــکل ممکن با قهرمانی در جام 
حذفی هلند به پایان برســانم و این کار را هم 

انجام دادیم.
• آیا در چند ماه گذشــته تماســی با 

تیم های دیگر داشته اید؟
بله و دوست دارم هم چنان در بالاترین سطح 
بازی کنم. پیشــنهادات زیادی را رد کرده ام، 
متمرکز و جاه طلب هســتم. بعــد از این که 
توانســتم در لیگ برتر بازی کنم، ســری آ و 
بوندســلیگا را خیلی دوست دارم. این لیگ ها، 
لیگ هایی هســتند که من آرزو دارم در آن ها 
بــازی کنم و همه چیز به مذاکرات بســتگی 
دارد. بازی در  کشــورهای دیگر را رد کرده ام  
چون می خواهم در بالاترین سطح بازی کنم. 
قطعا دوست دارم در اروپا بمانم. فصل گذشته 
موفق شــدم در لیگ قهرمانان اروپا بازی کنم 
و اولیــن گلم را در ایــن رقابت ها بزنم. تجربه 
عالی بود اما یکی از اهداف اصلی من حتی در 
۳۱ سالگی، ماندن در اروپاست. من هنوز هم 
می توانم در ســطح بالایی بازی کنم و بهترین 
عملکردم را داشته باشــم؛ به همین دلیل به 
مدیرانم گفتم که می خواهــم به جاه طلبی ام 

تکیه کنم.
• آیا از نظر فیزیکی شــرایط خوبی برای 

بازی در بالاترین سطح را دارید؟
صد درصد. به طور مداوم تمرین کرده ام و الان 
فقط منتظر تصمیم گیری هستم. می خواهم ۲ 

تا ۳ ســال دیگر در اوج باشم. آرزوهای زیادی 
دارم، در ۳۱ سالگی هنوز به دنبال چالش های 
جدید هســتم. مطمئنم که آماده هستم. فقط 
منتظر بهترین فرصت هســتم تا  تمام تلاشم 
را انجام دهم و بهترینم را نشــان دهم. بدیهی 
اســت که با توجه به مســابقات انتخابی جام 
جهانی، بازی های زیادی برای انجام دادن دارم 

و آماده هستم.
• گفتی که به جز برایتون پیشــنهادات 
زیادی هم داشتید. آیا واقعا در سال ۲۰۱۸ 

به ناپولی نزدیک بودی؟
تماس های جــدی با ناپولی وجود داشــت و 
من از آلمان، ایتالیا و انگلیس پیشــنهادهایی 
داشــتم ولی مبلغ درخواستی آلکمار بالا بود. 
من بایــد بین برایتون و لسترســیتی یکی را 
انتخاب می کردم؛ در آن لحظه تصمیم گرفتم 

به برایتون بروم.
• تجربــه در برایتون منحصر به فرد بود 
ایرانی  فوتبالیست  پردرآمدترین  شما  و 
شدید. چه اشتباهی در آن دوره رخ داد؟ 

این تجربه را چگونه ارزیابی می کنید؟
بازی در برایتون یــک تجربه عالی بود. من با 
تماشای لیگ برتر، سری آ و بوندسلیگا بزرگ 
شدم. صادقانه بگویم، برایتون پروژه بلندمدت 
و چند ساله را به من پیشنهاد کرده بود و  من 
آن را بســیار جالب دیدم. آن ها من را متقاعد 
کردند که این یک گام بزرگ برای من اســت 
تا به بالاترین ســطح برسم. برایتون به تازگی 
از چمپیونشیپ به لیگ برتر صعود کرده بود، 
انتظارات از تیم زیاد نبود و می توانستم خودم 
را نشان دهم. متاسفانه، من از سبک هجومی 
در هلند به بازی بســیار تدافعــی در برایتون 
رفتم، هیچ خلاقیت یا فضایی برای بهره برداری 
وجود نداشت. به عنوان یک بازیکن هجومی، 
به جای حمله، باید دفاع می کردم. متاســفانه 
آقــای هیوتون کــه مرا به آن باشــگاه آورده 
بــود، برایتون را ترک کرد تــا  گراهام پاتر به 
تیــم بیاید.  او از من بــه عنوان مدافع کناری 
اســتفاده کرد و من اصلا به آن عادت نداشتم. 
ســعی کردم خودم را تطبیق دهم اما آن طور 
که انتظار داشتم بازی نکردم. از نیمکت نشینی 
خوشحال نبودم و بعد از صحبت با باشگاه  به 
فاینورد رفتــم. انتظار بیش تری از حضورم در 
برایتون داشتم، بسیار آماده بودم ولی شرایط 
آن طوری نشد که انتظارش را داشتم. شرایط 

می توانست طور دیگری پیش برود.
• تیــم ملی ایران که شــما کاپیتان آن 
هســتید، بازیکنان خــوب زیادی مثل 
طارمی و آزمون دارد. آیا خود را نســل 

طلایی ایران می دانید؟
برای من بســیار سخت است که در مورد این 

موضــوع صحبت کنم چون هنوز بخشــی از 
این تیم هســتم. ما در دهــه ۹۰ و ۲۰۰۰ نیز 
تیم های خوبی داشــتیم. چیزی که ما را عالی 
می کند سهولت راهیابی به جام جهانی است. 
ما به راحتی در ۳ دوره گذشته به جام جهانی 

راه یافتیم اما  توقع بیش تری از نســل فعلی 
اســت. ما می توانستیم قهرمان آسیا شویم اما 
مقابل قطر شکســت خوردیم. در کل خیلی از 
ما مثــل آزمون و طارمــی در اروپا خوب کار 

کرده ایم.

نمی توانم بگویم نسل طلایی هستیم

جهانبخش: دوست دارم در بوندسلیگا 
یا سری آ بازی  کنم


